
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008-2009 Vragen gesteid door de leden der Kamer

2009Z14812
Vragen van de leden Van Haersma
Buma en Qoriiz (beiden CDA) aan de
ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over hetbericht
dat politie en justitie niet hebben
opgetreden tegen een illegale
houseparty in Vught. (Ingezonden
18augustus 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht dat politie en justitie
gedurende 15 uur niet hebben
opgetreden tegen een illegale
houseparty in Vught?1

2
Is het bericht waar dat de politie zich
heeft laten afschepen met de
mededeling dat sprake was van een
kraakactie?

Bent u bereid het - niet - optreden
van politie en justitie tegen illegale
houseparty's te evalueren en duidelijk
te maken dat bij een volgende
gelegenheid wel wordt ingegrepen?

1 De Telegraaf, 17 augustus 2009: ««Krakers»
foppen Brabantse politien
2 Algemeen Dagblad, 17 augustus 2009:
«Politie maakt einde aan overlast illegaal
housefeesto.

Is er evenmin opgetreden tegen
drugsgebruik en overmatig
alcoholgebruik?

4
Is het voorwendsel dat men een
kraakactie houdt voldoende reden om
ongestoord illegale houseparty's te
kunnen houden?

5
Hoe beoordeelt u de uitspraak van
een feestganger dat de politie
meestal niets doet en dat dit soort
feesten wekelijks plaatsvindt?»2
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